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Årsmötesprotokoll 
 
 

§ 1 Mötets öppnande. 
 

§ 2 Mötet godkänner utlysandet. 
 

§ 3 Fastställande av röstlängd, 30 personer. 
 

§4 Mötet godkände dagordningen. 
 

§5 Mötet valde Hans Avelin till mötesordförande, valet var enhälligt. 
Sittande Emelie Boström valdes till mötes sekreterare. 

 
§ 6 Mötet valde Björn Lidén och Ann Svensson till justeringsmän. 

 
§ 7 Björn Lidén tog fram verksamhetsberättelsen och alla på 

mötet läste denna. 
 

7a) Med texten ovan 
 

7b) Den ekonomiska berättelsen föredrogs av Bengt Hellstrandh 
 

§ 8 Mikael Johansson läste upp revisionsberättelsen för tiden 2018-11-01 – 
2019-10-31. 

 
§ 9 Föregående styrelse beviljas ansvarsfrihet. 

 
§ 10 Finns inga förslag från styrelsen. 

 
§ 11 Finns inga inkomna motioner. 

 
§ 12 Finns ingen arbetsplan för kommande verksamhetsår. 

 
§ 13 Årsavgiften beviljades av mötet att vara densamma som föregående år. 

Medlemmar med aktiv tävlingslicens 300kr 
Stödmedlemmar 100kr 
Juniorer upp t o m 18 0kr 
Familje medlemskap 350:- får dock max innehålla en med aktiv tävlingslicens 
Ungdom 19-25år som är aktiv i klubbens ungdomsverksamhet 0:- 
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§ 14 Utskottsledamöter behandlas av nya styrelsen. 
 

§ 15 Mötet valde Bengt Karlsson (2år) till styrelseordförande. 
Beslutet var enhälligt. 

 
§ 16 Mötet valde fem ledamöter, Sivbritt Figrell (2år), Mikael 

Johansson (1år), Ann Svensson (2år), Börje Boström (1år), 
Mattias Holm (1år). Mötet valde även Rolf Ekman och Stefan 
Palmér till suppleanter (1år). 

 
§ 17 Mötet valde Kristina Holm och Lars-Erik Höglund till revisorer 

och Bengt Hellstrandh och Lars Fröjd till revisorssuppleanter. 
Samtliga valdes på ett år. 

 
§ 18 Övriga frågor. 

 
1. Det kom upp förslag på att ändra stadgarna till nästaårsmöte. 
2. Valberedningen till nästa år blev Mikael Wisti och 

Monica Wisti som valdes av mötet (1år). 
3. Andra föreningar har frågat om hjälp till olika 

motortävlingar och styrelsen behandlar detta. 
4. Nya ordförande Bengt Karlsson tackar mötesordförande 

och den avgående styrelsen för ett bra jobba. Han tackar 
även Björn Lidén för att fantastiskt jobb under 
Nattkröken. 

 
§19 Mötes avslutas. 

 
 
 

Styrelsen utser vilka som blir firmatecknare vid första styrelsemötet. 
 

Styrelsen får fritt mandat att ta fram ett förslag för att 

gynna medlemmar. 

Mötet avslutas med mat för alla funktionärer som hjälpt till under nattkröken. Det blev 
tillslut ca 50 personer som anslöt till detta. 

 
 
 

Vid protokollet 
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